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1. Goedkeuren verslag vorige zitting 
Geen opmerkingen 

2. Retributiereglement – Wijziging invorderingsprocedure 

Door Hilde Cailliau 

Naam vraagsteller: Kathleen Duchi 

Hebben wij vooral facturen waarvoor herinneringen verstuurd worden onder de 150 euro? 

Naam beantwoorder vraag: Hilde Cailliau 

Klopt, de meeste facturen bedragen minder dan 150 euro, vandaar de wijziging naar 10 

euro aanmaningskost om aan de wetgeving te voldoen.  

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Naam vraagsteller: Willy Vandemeulebroucke 

Zal het OPC dezelfde werkwijze toepassen in andere gebieden waar ze verantwoordelijk 

zijn voor de parkeercontrole? 

Naam beantwoorder vraag: Hilde Cailliau 

Hun voorstel is hetzelfde als bij andere besturen zodat dezelfde werkwijze kan toegepast 

worden. 

3. Kerkfabrieken – Overzicht evolutie uitgaven 

Door Kathleen Duchi 

Naam vraagsteller: Thomas Guillemyn 

Wie doet het immobiliën beheer van de eigendommen van de verschillende kerkfabrieken? 

Naam beantwoorder vraag: Kathleen Duchi 

De kerkfabriek zelf staat in voor het beheer van hun eigen patrimonium. De Stad komt 

niet tussen voor hun privé-eigendommen. Hun huurontvangsten moeten wel in hun 

budgettaire rekening ingeschreven worden. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Naam vraagsteller: Inge Bossuyt 

Dient de nieuwe pastoor ‘Mark’ huur te betalen voor de dekenij? 

Naam beantwoorder vraag: Kathleen Duchi 

Hij dient 700 euro per maand te betalen en zelf voorzien in gas/elektriciteit/… 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 



Naam vraagsteller: Inge Bossuyt 

Is de pastorie van Sint-Jozef voor een hoger bedrag dan de instelprijs verkocht? 

Naam beantwoorder vraag: Kathleen Duchi 

De pastorie is verkocht aan de instelprijs. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Naam vraagsteller: Willy Vandemeulebroucke 

Het gebouw in de Tientjesstraat bij de Sint-Jozef kerk, wie is hier eigenaar van? 

Naam beantwoorder vraag: Kathleen Duchi 

Dit gebouw is niet van de kerkfabriek Sint-Jozef zelf, maar van de parochiale werking. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Naam vraagsteller: Filip Lainez 

Hoeveel bedragen de loonkosten van Sint-Salvator? 

Naam beantwoorder vraag: Kathleen Duchi 

Deze bedragen 64.000 euro. De organist bedient echter niet alleen Sint-Salvator maar ook 

Sint-Petrus, Sint-Rita en Sint-Amandus, maar staat volledig op de payroll van Sint-

Salvator. Andere kerken storten dan wel een deel van deze kosten terug, dat is terug te 

vinden aan de ontvangsten zijde van Sint-Salvator. 

*Bijvraag Filip Lainez: Zit de secretariaatsmedewerker daar ook in? 

Antwoord: Nee die is betaald door de overheid. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Naam vraagsteller: Inge Bossuyt 

Welke richting gaat het nieuwe kerkenplan uit? 

Naam beantwoorder vraag: Kathleen Duchi 

De gesprekken zijn nog niet opgestart. 

*Bijvraag Inge Bossuyt: Wat is de visie van het college hierover? 

Antwoord: Er is nog niet gesproken over de visie hierover. Er zal een werkgroep opgestart 

worden waarbij er deelnemers van de verschillende partijen zullen aanwezig zijn (CBS en 

kerkfabrieken), daarna zullen we terugkoppelen over de gesprekken die er zullen geweest 

zijn. 

*Bijvraag Willy Vandemeulebroucke: Zitten daar mensen van het Bisdom bij? 

Antwoord Inge Bossuyt: Nee 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 



Naam vraagsteller: Willy Vandemeulebroucke 

Is het nieuwe kerkenplan voorzien in 2024 of pas later? 

Naam beantwoorder vraag: Kathleen Duchi, 

Het nieuwe plan dient af te zijn in 2024, in december is er reeds een vergadering voorzien 

om de timing vast te leggen. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Naam vraagsteller: Filip Lainez 

Er zijn waarschijnlijk niet veel diensten meer in de kerken in Harelbeke? 

Naam beantwoorder vraag: Kathleen Duchi 

Er zijn inderdaad voorlopig minder diensten. De nieuwe pastoor brengt daar misschien 

verandering in, maar tot op heden is daar nog geen beslissing over genomen. 

*Bijvraag Filip Lainez: Een vermindering van het aantal kerken of een fusie van 

kerkfabrieken kan dus gevraagd worden? 

Antwoord: Er is op vandaag al meer samenwerking tussen de verschillende kerkfabrieken. 

Er zijn bv dagen dat er meerdere doopsels doorgaan in 1 kerk voor verschillende parochies. 

In de toekomst zal gekeken worden of het mogelijk is om te werken met 1 centraal budget 

waarbij de verschillende kerkfabrieken moeten samen werken en dit budget onderling 

verdelen. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Naam vraagsteller: Koen Opsomer 

Andere steden hebben reeds ontwijde kerken, wat doet men daarmee als deze nog in 

eigendom van de stad blijven. 

Naam beantwoorder vraag: Kathleen Duchi 

Een kerk kan ook verkocht worden. De meest voorkomende herbestemming van kerken 

die in eigendom van de steden blijven zijn bibliotheken. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Naam vraagsteller: Patrick Claerhout 

Er is door de stad een extra inspanning gedaan voor de kerken op vlak van 

energietoelagen. Welke inspanningen zijn er door de kerken zelf gebeurd en zijn er 

vernieuwingen doorgevoerd op vlak van verouderde installaties? 

Naam beantwoorder vraag: Kathleen Duchi 

De kerkfabrieken volgen hun verbruik op en er is verledding bezig in de kerken. Ze staan 

ook in contact met Frederik Ost, deskundige op vlak van energie, die bekijkt wat er 

eventueel kan verbeteren. Voor de kerk in Stasegem onderzoekt men de piste of het 

mogelijk is zonnepanelen te installeren bij de dakvernieuwing. Voorlopig nemen de kerken 



vooral directe maatregelen zoals bv verwarming lager, diensten op elkaar laten 

aansluiten… Op vlak van technische maatregelen leveren we ondersteuning. 

4. Varia 
 

Naam vraagsteller: Willy Vandemeulebroucke 

Als er vragen zijn voor de raadscommissie mogen deze steeds op voorhand doorgegeven 

worden zodat deze op de commissie kunnen behandeld worden. 

Naam beantwoorder vraag: / 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 Naam vraagsteller: Filip Lainez 

In het verleden werd reeds de vraag gesteld om een toelichting te geven welk 

departement/dienst welke budgettaire impact heeft op het stadsbudget. 

 Naam beantwoorder vraag: Kathleen Duchi 

In het verleden heeft Stefan Himpens nog een opsplitsing gemaakt per beleidsitem om de 

totale kosten te kunnen weergeven. 

 Naam beantwoorder vraag: David Vandekerckhove 

Het is best mogelijk om eens te focussen op een bepaalde sector. Voor bepaalde sectoren 

kan dit wel een vertekend beeld geven omdat er bepaalde inkomsten verweven zitten in 

het gemeentefonds zoals bv cultuur. Deze inkomsten zijn niet meer apart gelabeld aan de 

sector. Het kan wel eens nuttig zijn om een bepaalde sector toe te lichten inhoudelijk en 

financieel, dit kan op de desbetreffende commissie of op de commissie financiën. Dit mag 

gerust gevraagd worden aan de vakschepen. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 Naam vraagsteller: Patrick Claerhout 

Is het mogelijk om in de commissie niet alleen op een cijfermatige/boekhoudkundige 

manier de zaken voor te stellen maar ook meer inhoudelijk toe te lichten. 

 Naam beantwoorder: Kathleen Duchi 

We nemen deze opmerking mee. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

De zitting wordt afgesloten. 

 

 

De verslaggever 

Dieter Creytens 


